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Jag är en tidigare norrlänning som nu har bott i trakterna i snart 15 år. I Knivsta kommun har jag bott 

sen 2011. Mitt arbete bedriver jag på Ångströmlaboratoriet, Uppsala Universitet där jag är doktorand 

inom solcellsmaterial. 

I den nybildade samhällsutvecklingsnämnden satt jag som ersättare i nästan två år, från januari 2015 – 

oktober 2016. Jag kandiderar nu till kommunfullmäktige (plats 6). Tidigare har jag också varit 

medlem i Knivsta partiförenings styrelse, nu är jag en av två revisorer. 

Vänsterpartiets ideologiska och praktiska tankar kring rättvisa, medmänsklighet och jämlikhet är väl 

överensstämmande med mina egna. Det, och att jag ser politiken som en av de viktigaste arenorna för 

att kunna påverka hur vi vill ha vårt samhälle, var anledningen att jag blev vänsterpartist. 

Jag brinner för allas lika värde, med allt vad det innebär, i stort och smått. Det inkluderar också 

miljöfrågor eftersom även framtida generationer och människor på klimatkänsliga platser måste få 

möjlighet till ett bra liv. 

”Jag brinner för allas lika 

värde, med allt vad det 

innebär, i stort och smått.” 


